
Zasedání VV OSH Klatovy, konané dne 21. 6. 2023 – Klatovy 
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 

 

N Á V R H    N A    U S N E S E N Í 

xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 

 

VV schvaluje 

 
78/23. Zapisovatele zápisu Ing. Ivana Trusková    - 14 hlasů pro. 

79/23. Ověřovatele zápisu ze zasedání VV OSH: 

p. Milan Klečka a p. Josef Noha     - 14 hlasů pro. 

80/23. Program jednání       - 14 hlasů pro. 

81/23. Návrh na vyznamenání      - 14 hlasů pro. 

82/23. Návrh na usnesení       - 14 hlasů pro.  

 

VV ukládá 

 
15/23. Starostovi OSH p. Jaroslavu Šimáčkovi hlasovat při shromáždění starostů pro zachování   

funkčního období do roku 2025 a tím vykonání sjezdu SH ČMS v roce 2025. 

 

VV bere na vědomí 

 
156/23. Provedení kontroly plnění usnesení z posledního VV, které provedl p. starosta OSH Jaroslav 

Šimáček.  

157/23. Informace o soutěžích, které přednesli p. starosta OSH Jaroslav Šimáček, vedoucí ORŽ p. 
Marie Kořínková, DiS, vedoucí ORR p. Josef Noha, sl. Bc. Petra Pytlová, p. Josef Veith, p. 

Stanislav Míšek, p. Jaroslav Přinda.    

158/23. Informace k vyhodnocení POODM 2023, které provedla vedoucí OORP p. Ivana Trusková  

159/23. Informace o oslavách v SDH, které přednesl starosta OSH p. Jaroslav Šimáček. 

160/23. Seznámení s činností AZH, které provedl vedoucí AZH p. Václav Drha. 

161/23. Informace z KSH, které přednesl Josef Veith náměstek starosty KSH a doplnil p. starosta 

OSH Jaroslav Šimáček. 

162/23. Diskusní příspěvek: p. starosta OSH Jaroslav Šimáček, vedoucí kanceláře OSH pí. Jiřina 

Janečková a p. František Dlesk. 

 

Seznámení členů VV OSH s usnesením z dnešního zasedání bylo o tomto hlasováno  

         

 

- 14 přítomných členů VV bylo pro. 

 

Účast na zasedání - 14 přítomných, 5 členů VV se omluvilo.  

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

 

 

 

……………………………..….         ………….……………………... 

 Milan Klečka                 Josef Noha 

 

 

Zapsala: Ing. Ivana Trusková      V Klatovech dne 21. 6. 2023 

 



Z Á P I S 

 

z 12. zasedání Výkonného výboru OSH Klatovy, konaného 

dne 21. 6. 2023 v Klatovech. 
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 

 

Jednání zahájil a vedl p. starosta OSH Jaroslav Šimáček. Přivítal všechny přítomné členy. 

Zapisovatelem zápisu byla zvolena Ing. Ivana Trusková. Ověřovateli zápisu byli zvoleni pp. Milan 

Klečka a Josef Noha. Byl přednesen a schválen program dnešního jednání. Starosta OSH p. Jaroslav 

Šimáček provedl kontrolu usnesení z posledního VV. Všechny body byly splněny a vyřešeny a nebyly 

shledány žádné nedostatky.  

 

Následoval bod informace ze soutěží. Všechny soutěže p. starosta OSH Jaroslav Šimáček pochválil. 

Nejtěžší na organizační zabezpečení byl Plamen v Rabí. Poděkoval SDH Rabí za zapůjčení skvěle 

vybaveného areálu. Soutěž žen a požárního sportu proběhla 3. 6. 2023 opět v Rabí, zde nastal problém 

a byla zaslána stížnost na osobu pana starosty OSH Jaroslava Šimáčka od SDH Pačejov. Pan starosta 

Jaroslav Šimáček mluvil o tom, jak ze soutěží přejíždí na oslavy a víc už toto dělat nechce. Okresní 

soutěž v Čejkovech proběhla v pořádku a veškeré nesrovnalosti se vysvětlily. Poděkoval za pomoc 

SDH Dlouhá Ves a Volšovy a dobrou spolupráci. Následně slovo obdržela vedoucí ORŽ pí.  Marie 

Kořínková, DiS., promluvila o problému s SDH Čejkovi a řekla, že se omluvila za rozhodčí soutěže 

a budou se muset více kontrolovat průkazky nejen při prezenci, ale i při nástupu na disciplínu. Jinak 

ostatní soutěže hodnotila velice kladně. Vedoucí ORR p. Josef Noha hodnotil nejprve pozitivně 

okrsková kola, která navštívil. Vyřazovacích kol se některá družstva neúčastnila, ačkoliv do nich z 

okrskových soutěží postoupila. V každém obvodě se cca 10 družstev vyřazovací soutěže nezúčastnilo 

a ani se neomluvilo. Na okresní kolo dorazila skoro všechna družstva. Je třeba se zamyslet nad tímto 

pořádáním a organizací obvodových kol. Okresního kola v požárním sportu se zúčastnila 3 družstva 

mužů a 2 družstva žen. Do krajské soutěže postoupila obě družstva žen Bystřice nad Úhlavou a 

Dlažov. Okresní kolo v Čejkovech pochválil a zdůraznil dobrou organizaci. Bohužel došlo ke 2 

zraněním. Došlo k chybě při vypisování diplomů, ale každé družstvo obdrží nový – správný. Začíná 

Pošumavská hasičská liga. 8 soutěží dle pravidel OSH Klatovy a 4 soutěže dle požárního sportu. V 

neděli bude krajské kolo hry Plamen v Domažlicích, kam jsme zaslali za OSH Klatovy nějaké sady 

překážek. Pan starosta Jaroslav Šimáček ještě zopakoval rozdělení rozhodčích na Pošumavskou 

hasičskou ligu. Bc. Petra Pytlová promluvila k soutěži  v Čejkovech, kde pochválila organizaci. Jen 

vytkla nedostatek sociálních zařízení především pro ženy. Navrhla zrušení svačin pro soutěžící a 

objednat více toalet TOI TOI. Pan František Dlesk doporučil zapůjčit toalety od DEK.  Před dalšími 

soutěžemi budeme řešit případné zrušení svačin na soutěžích a objednávání více TOI TOI. Vedoucí 

OKRR p. Václav  Lašek uvedl, že v okrsku č. 3 Zavlekov dávají svým postupujícím peníze na 

svačinu. Dále promluvil o TOI TOI, které vlastní některé obecní úřady. Vedoucí kanceláře OSH pí. 

Jiřina Janečková upozornila, že pořádající sbory samozřejmě také mají určitý výdělek ze svačin. 

Došlo k diskusi nad svačinami. Ještě promluvil náměstek starosty KSH p. Josef Veith k některým 

nekvalitním rozhodčím. Navrhl zrušení obvodových kol. Na to reagoval p. starosta OSH Jaroslav 

Šimáček – zrušení obvodových kol je závažné rozhodnutí a je věcí diskuse. Pan Jaroslav Přinda ještě 

upozornil na špatnou přístupovou cestu k místu soutěže. Doplňoval vodu a velice špatně se tam 

zajíždělo.  

 

Následovala informace k vyhodnocení POODM 2023, kterou provedla vedoucí OORP pí. Ivana 

Trusková. Výsledky okresního a krajského kola jsou ke stažení na našich stránkách pod sekcí rady 

prevence. Upozornila, že na OORP projednají předávání cena za okresní kolo jiným způsobem než 

doposud při závěrečném srazu hry Plamen, kde toto vyhodnocení zdržuje.  

 

Vedoucí AZH p. Václav Drha upozornil na připravovaný výlet do ZOO a představil chystaný 

program.  Upozornil na nošení rukavic při nesení praporu a nošení botasek k uniformě. Ani členky 

SDH v průvodu úplně ustrojením neodpovídaly požadavkům pokynů. Pozval na výstavu do Velkého 

Boru.  



 

Dalším bodem jednání byly oslavy ve sborech. Hodně oslav navštívil pan starosta OSH Jaroslav 

Šimáček, ale musel odjíždět na jiné oslavy. Na další chystané oslavy se pan starosta OSH Jaroslav 

Šimáček domluvil s ostatními členy VV. Upozornil, že pokud se některé sbory neorientují v 

podmínkách ohledně oslav a předávání vyznamenání, je lepší se na OSH domluvit. Upozornil na 

vážnost vyznamenání.  

 

Pan starosta OSH Jaroslav Šimáček promluvil o zapůjčení překážek na MČR do Domažlic, ale budou 

využity již tento týden na krajskou soutěž. Předpokládá se, že budou vráceny v pořádku, pokud ne, 

bude to OSH refundovat SDH (vlastníci překážek) a bude se to vymáhat po KSH.  

 

Pan starosta OSH Jaroslav Šimáček promluvil o shromáždění starostů – diskuse kolem aktualizace 

stanov, starostové mají přednést vlastní připomínky k novému návrhu ke stanovám. Můžou členové 

VV vznést připomínky. Další bod k diskusi se týkal funkčního období, což se také bude projednávat 

na shromáždění starostů. Jsou různé návrhy, hodně záleží, zda se to nedotkne změn ve statutárních 

zástupcích v SDH a rejstříku.  Největší problém nejspíše nastane ohledně dovolování v základních 

článkách. Z důvodu většího možných variant řešení navrhl vedoucí OKRR pan Václav Lašek, 

rozhodnout hned za OSH Klatovy.  Doplnil ho i p. František Dlesk, že souhlasí s tím, aby se rozhodlo 

hned, aby pan starosta OSH Jaroslav Šimáček jel na jednání s jasným mandátem. Starosta OSH p. 

Jaroslav Šimáček představil všechny 3 varianty, které připadají v úvahu, a bylo o nich diskutováno.  

- podporujeme běžné funkční období do roku 2025 a vykonání sjezdu SH ČMS v roce 2025 – 

toto odhlasováno všemi přítomnými pro.  

 

Čestný starosta a náměstek KSH p. Josef Veith promluvil o probíhajících přípravách na krajské a 

republikové soutěže. Příští týden je VV, tam bude jasné, co vše je zajištěno. 22. 6. 2023 je zasedání 

kvůli krajskému AZH. Toto doplnil vedoucí OROO p. Albert Jíra, ohledně zasedání krajského AZH 

a jeho přípravě. Plzeňský kraj musí letos uspořádat celorepublikové setkání AZH, které proběhne v 

Domažlicích, setkání je z velké části zajištěno, ještě se řeší finanční stránka věci.  

 

Vedoucí kanceláře OSH pí. Jiřina Janečková upozornila na některé soutěžící osoby na přihláškách, 

které vůbec nejsou v evidenci SH ČMS, je třeba přihlášky a průkazy soutěžící více kontrolovat. Na 

okresní soutěži v Čejkovech toto bylo velice podrobně sledováno.  

 

Byly schváleny návrhy na vyznamenání všemi přítomnými.  

 

Usnesení bylo schváleno všemi přítomnými.  

 

Závěrem promluvil p. starosta OSH Jaroslav Šimáček, poděkoval za účast a popřál všem hezké léto. 

 

Ověřovatelé zápisu: 

 

 

 

 

……………………………..….   ………….……………………... 

 Milan Klečka                               Josef Noha 

 

 

Zapsala: Ing. Ivana Trusková                                                          V Klatovech 21. 6. 2023 

 


